
Van: Griffiebureau Griffiebureau 
Verzonden: woensdag 19 oktober 201110:24 
Aan: DIV_helpdesk 
CC: Griffiebureau Griffiebureau 
Onderwerp: FW: Wollewei, Julianalaan en omstreken 

Goede morgen, 
zouden jullie deze e-mail willen registreren en in procedure willen brengen? 
ik zet hem op de lijst ingekomen stukken van de raad van 3 november, rubriek 3. 
Bij voorbaat dank en groeten, 
ineke 

Van: Corine van Leeuwen 
Verzonden: woensdag 19 oktober 2011 10:00 
Aan: Griffiebureau Griffiebureau 
CC: Nelleke Keersmaekers; Myrna Wiggers 

Onderwerp: FW: Wollewei, Julianalaan en omstreken 

Dag griffie, 

Zorgen jullie voor de inschrijving van deze brief/mail? 

Groeten, Corine 

Van: Marcel Sukel [mailto:marcelsukel@gmail.com] 
Verzonden: dinsdag 18 oktober 2011 22:08 
Aan: merijnsnoek@me.com; Fedde Reeskamp; Ben Nijman; Mildred Hulsebos - Jansen Schipper; Leila Benaissa; Ada 
van Keeken; Emine Turan; Lucie Hamersma; Corine van Leeuwen; Adrie Zuurendonk - Poelgeest; 
lcvanzetten@gmail.com; info@dilia.nl; paul@marselje.nl; mirjam.breed@xs4all.nl; d.kerbert@chello.nl; 
evert.de.iongh@online.nl; mpippel@hotmail.com; joyce.langenacker@gmail.com; moussa.aynan@gmail.com; 
helgakoper@gmail.com; jeroen@jeroenfritz.nl; artieramsodit@gmail.com; roel.schaart@hetnet.nl; 
marceline.schopman@gmail.com; t.hoffmans@kpnplanet.nl; abida2annay@gmail.c0m; l.mulderlO@kpnplanet.nl; 
cora_yfke@hotmail.com; h.kruisman@hetnet.nl; dikbol@telfort.nl; mda.huysse@gmail.com; e.h.veen@online.nl; 
pj.bosma@planet.nl; robdejong023@gmail.com; wouter_rutten@hotmail.com; wybren@vanhaga.nl; 
ronaIdhiltemann@gmail.com; sibelozogul@hotmail.com; janvandemanakker@kpnmail.nl; l.drogkrop@chello.nl; 
jonkers87@gmail.com; juurvisser@hotmail.com; gideonvandriel@gmail.com; f.deleeuw@zonnet.nl; 
schrama@ouderenpartijhaarlem.nl; sjaakvrugt@gmail.com; mirjam-otten@trotsopnederland.com; 
buurtvereniging@xs4all.nl; Jeroen Boer 
Onderwerp: Wollewei, Julianalaan en omstreken 

Geacht college en geachte raadsleden. 

De wil u als volksvertegenwoordigers graag wijzen op de continu zorgpunten die er in ons kleine 
Spoorwegkwartier spelen. Najaren van continu overlast beginnen wij ons langzaam maar zeker niet meer 
welkom te voelen in deze stad. Een stad waar ik mij op diverse manieren graag voor heb ingezet (en op de 
achtergrond zo nu en dan nog steeds doe). 

De druppel die de emmer zo ongeveer doet overlopen is de brief die wij vandaag mochten ontvangen van de 
clustermanager van De Wollewei, mevrouw Jenkins. De Wollewei ligt direct achter ons huis. Wederom 
zonder rechtstreeks contact (wat tijdens de gehele langdurige verbouwing ook nooit is geweest), wordt er in 
overleg met de gemeente een opknapbeurt gepland en hebben wij, zoals het er naar uitziet, geen 
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zeggenschap als rechtstreeks betrokkenen. De heb altijd geleerd datje het gesprek behoort aan te gaan. 
Vanuitde buurtvereniging is dit gepoogd, maar decreltie is en blijft erg stroef begrijp ik. 

De ergernis vloeit voort uit het feit dat we al jaren vragen om een goede oplossing, vanwege de continu 
overlast. Al jaren vragen wij met onze buren om het stukje bijvoorbeeld te kunnen kopen, zodat de overlast 
verdwijnt. Daarop is nooit een serieus antwoord gekomen en ineens was het stukje verhuurd aan de 
Wollewei. 
Doordat u in al uw wijsheid heeft besloten dat de Julianalaan wordt opgeknapt volgens het scenario waarbij 
de subsidie behouden blijft, in plaats van te kiezen voor het scenario waar de hele buurt voor is (en u er dus 
blijk van geeft uw bewoners niet serieus te nemen), zal er straks een onveiliger situatie onstaan, omdat aan 
de oneven zijde dertig parkeerplaatsen verdwijnen. Meer zoekverkeer en meer oversreekbewegingen met 
onze kleine kinderen zojn het gevolg. Wij zouden dan wellicht achter willen parkeren, maar dat kan niet, 
want de gemeente heeft de grond verhuurd en anders staat het wel vol met bezoekers van de op verkeerde 
gronden toegestane Albert Heijn (en laten we het dan nog niet eens hebben over de mogelijkheid dat de AH 
straks toch weer open gaat op zondag en de buurt wederom bedolven zal worden onder al dat verkeer). 

Ik vraag u met nadruk u eens goed te verdiepen in alle dossiers in dit gebied en uw buurtbewoners eindelijk 
eens serieus te nemen. Drie minuten inspreektijd bij de raad of een commissie kan u onmogelijk voldoende 
informatie opleveren. 
Een andere optie is dat u ons huis dan maar aankoopt. Dan kunnen wij na al die jaren van stress, 
verbouwingen, zondagsopenstellingen en wat dies meer zij gewoon eens normaal leven. Woningen van deze 
grootte zijn uiterst geschikt voor gezinnen, maar uw beleid maakt dit deel van Haarlem voor ons absoluut 
onaantrekkelijk, erg jammer. 

Wij zijn zeer benieuwd naar uw reactie, 

Moria Gerrits en Marcel Sukel 

Geachte mevrouw Jenkins, beste Ellen, 

Wij hebben met verbazing kennis genomen van de brief over het stukje grond achter ons huis. 
Wij begrijpen dat u graag afspraken zou willen maken over het opknappen van dit stukje, omdat u dit 
gehuurd heeft. 

Al jaren proberen wij met de buren links en rechts dit stukje grond te verwerven.Tot op heden is daar nooit 
enig normaal antwoord op gekomen. Wel is er, buiten ons medeweten en betrokkenheid om, een 
verhuurovereenkomst met u gesloten. Dit punt zullen wij wederom bij de gemeente aankaarten. 

Wij zouden als rechtstreeks betrokkene ook rechtstreeks betrokken willen worden bij uw ideeën over het 
opknappen en of dit aansluit bij ons beeld. Daarbij willen wij graag van de gemeente weten hoe de toekomst 
er uit ziet, voordat wij overal mee kan instemmen. We hebben inimddels zo'n vier jaar continu overlast 
achter ons huis te verdurewn door zondagopenstelling, verbouweing van Wollewei en opknapepn 
bovenliggende woningen en het einde blijkt dus nog steeds niet in zicht. 

Er is nog steeds geen gebiedsvisie, de Julianalaan wordt opgeknapt, waardoor er dertig parkeerplaatsen aan 
onze zijde verdwijnen waardoor parkeren met twee auto's, twee basisscholen en een ook in de toekomst zeer 
waarschijnlijk drukke Julianalaan en omgeving een ramp wordt. 

Wij begrijpen nu dat er op 16 november een overleg is tussen u, de gemeente en de buurtvereniging. Het 
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verbaast ons ten zeerste dat wij daarvoor niet zijri uitgenodigd en dat er verder pok geen enkele afstemming 
is geweest vanuit zowel de buurtvereniging, de gemeente pf vanuit de Wollewei. Wij zijri benieuwd wié hier 
leidend in is. 

Ih afwachting van uw reactie, 

Moria Gerrits en.Marcel Sukel 
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